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quedar-hi indosa o se l’ha de considerar com 
una Institució, i si no té carácter d’Institució 
ha d’ésser una Secció més del Sindicat.

El Dr. Puig i Sais diu que, si es tracta d’or- 
ganitzar els serveis generáis del Sindicat, no ha 
d’entrar-hi l’Oficina Administrativa, que depèn 
sols d’un partit.

El Dr. Vivancos diu que la seva primera pe- 
tició era que se li digues on quedava inclosa, per 
tractar-ne quan es parlés d’aquell Capitol, i de
fensa la seva proposta de què no se la inclogui 
en aqüestes normes.

El Dr. Roseli-Jané diu que volia abstenir-se. 
Que creu que ara no es parlava de l’Oficina Ad
ministrativa, sinó de les Normes de reglamenta
do de serveis, però que, ja que s’ha començat a 
parlar-ne, eli no té inconvénient a continuar. 
Diu que l’Oficina Administrativa no ha donat 
résultat; que un tant per cent molt réduit ha 
utilitzat aquest servei. Però, si aixô représentés 
una subsistència profitosa pel dia de demà, es 
podria sostenir, però eli creu al contrari, que ha 
donat lloc a alguna dificultat. Eli demana 
que es discuteixi en els seus véritables ter
mes, perqué l’esperit no és sostenir un ser
vei que usen una minoria de socis, ni el 
sosteniment d’una organització profitosa el dia 
de demà. Fa remarcar que la Mutual no té ni 
empleáis ni res i, en canvi, l’Oficina Adminis
trativa conserva una certa personalitat. Acaba 
recabant 1’atiendo de l’Assemblea en aquest as-.' 
sumpte.

Intervé el,Dr. Vivancos i diu que els companys 
que tenen cura de l’Oficina Administrativa mai 
s’han extralimitat en les seves funcions, i fa re
marcar la veritable finalitat de l’Oficina Admi
nistrativa, i esmenta les missions que compleix 
a més de les própies de l’Oficina. Recaba que els 
Delegats forans respectin el criteri deis de Bar
celona en aquest assumpte que ha estât repeti- 
dament discutit en el si dels Delegats d’aquesta'^ 
capital. Acaba demanant que s’acord  ̂ que l’On- 
cina Administrativa quedi exclosa d’aquestes 
Normes.

El Dr. Solà i Carrió diu que és una qiiestió que 
afecta exclusivamente els metges de Barcelona, si 
bé és natural que se’n parli en una Assemblea. 
Diu que l’Oficina Administrativa no ha reclamat 
mai una autonomia, sinó que li fou concedida ës- 
pontàniament pel Conseil, d’acord amb l’Assem

blea i sois hi ha hagut algunes deliberacions que 
no involucren molèstia ni tivantor. Esmenta l’ori- 
gen fonamental de l’Oficina Administrativa i en 
dedueix la necessitai de la seva subsistència. Es 
refereix a la quota, i diu que es ridicul per la se
va quantia, que es tracta d’anullar aquesta quota i 
en ■ canvi explica el desti que es dona a aquesta 
quota i el capital que amb ella s’ha creat. Es re- 
ferdx a la manifestació feta pel Dr. Roseli res
pecte l’autonomia administrativa que no té la Mu
tual, i diu que aixó és perqué en crear-la no se li 
donà l’orientació que s’ha donat a l’Oficina es
mentada.

El Dr. Puig i Sais esmenta l’origen de la crea- 
ció de l’Oficina Administrativa i la utilitat que se 
li volia donar, i que si té defectes no cal destruir
la, sinó corregir-los, però això és tasca especial- 
ment dels socis de Barcelona amb coneixement 
del Conseil.

El Président diu que tal vegada ara seria el 
moment de parlar de la proposició que signa el 
Dr. Agustí Rius i Tarrago, que va en altre lloc 
de l’Ordre del Dia, però que es refereix a aquest 
extrem.

El Dr. Rius diu que abans de fer lis de la pa- 
raula, ha de pregar a la Presidència que accepti 
un plec de firmes que presenta i prega que se’n 
faci un recompte.

La Presidència accepta el plec 'que lliura d  
doctor Rius.

El Dr. Bonnin, Delegat de Ripoll, demana que 
aquests assumptes siguin resolts en Junta Gene
ral de socis de Barcelona.

El Dr. Solà declara que 181 socis de _Barce- 
lona demanaren la creado de l’Oficinja i que 
d’entre els firmants de la proposició dd doctor 
Rius, alguns han utilitzat el seu servei.

La Presidència declara que son 161 els fir
mants de la proposició dd Dr. Rius;.

Els Drs. Barrufet i Bonnin demanen que s’o- 
rienti la solució en el sentit que es rçsolgui entre 
els socis de Barcelona, i el Dr. Bonnin demana 
concretament que es mantingui la ¡situado ac
tual de l’Oficina Administrativa i que es faculti 
al Conseil perqué consulti l’opinió deis socis de 
Barcelona i resolgui en conseqiiéncia.

Intervé el Dr. Rius i Tarrago, firmant de la 
proposició, que diu que ha d’ésser discutida en 
l’Assemblea perqué respon a un acord de l’As-


